



## 時裝企業持續發展聯盟

## Sustainable Fashion Business Consortium

### 背景

時裝企業持續發展聯盟是一班對行業本身有強烈企業責任的紡織及時裝企業共同成立，並為全港首個以推行環保及可持續發展意念的組織。時裝企業持續發展聯盟亦是一個將引入不同資訊及技術，包括增加可持續再用材料、減少能源消耗及減低廢料和化學物質影響的平台。聯盟現時設於製衣業訓練局，秘書處的職務亦由局方擔當。

### 宗旨

隨著全球暖化、空氣及水質污染正嚴重威脅全球，再加上日益惡化的廢料處理問題，時裝企業持續發展聯盟旨在創造一個能不斷改善紡織及時裝業供應鏈內各個製作過程的平台，從而大大減低行業對環境構成的壞影響。

### 為何入會

- ◇ 被公眾及業界認可為一家對可持續發展有貢獻的企業
- ◇ 與會員分享有關可持續發展的知識及最佳作業程序
- ◇ 通過此平台發表業界對可持續發展的意見
- ◇ 參加聯盟舉辦的活動可享有優惠

### 會員

所有以香港為基地及從事經營紡織及製衣業有關的公司。

### 創會會員

謝安如先生，益德集團  
吳柏年先生，香港中央紡織有限公司  
楊國榮教授，製衣業訓練局  
羅樂風先生，晶苑集團  
嚴震銘博士，福田實業（集團）有限公司  
楊勳先生，旭日集團有限公司  
郭大熾先生，金泰線廠有限公司  
林富華先生，達利國際集團有限公司  
何志恩小姐，I 有限公司  
司徒志仁先生，利華成衣集團  
楊傳貴先生，新興工業集團有限公司  
李乃熿博士，聯業製衣有限公司

(以公司名稱照字母順序排列)

### BACKGROUND

**Sustainable Fashion Business Consortium (SFBC)** is a group of Hong Kong based companies in the textile and apparel sector committed to promoting and increasing the use of sustainable practices across the supply chain, a platform to bring information and know-how to everyone with 3 focusing areas of increasing use of sustainable raw materials, reducing energy consumption and reducing impact of waste and chemicals. The Consortium is currently a sub-entity hosted by the Clothing Industry Training Authority (CITA) legal entity. The Secretariat office of SFBC is also situated at CITA.

### VISION

With the pressing issue of global warming, air and water pollution, and the ever increase of waste disposal pits, SFBC has a vision to create a platform to continuously improve textile and apparel manufacturing processes and procedures throughout the supply chain in order to minimize the industry's impact on the environment.

### WHY SHOULD YOU JOIN

- ◇ Gain recognition as one of the prime sustainable entities in the industry.
- ◇ Share knowledge and best practices among members of the Consortium.
- ◇ Through the platform to voice out opinions on sustainable issues.
- ◇ Special privileges in joining the Consortium activities and events.

### MEMBERS

All Hong Kong based organizations in the textile and apparel sector are eligibility to become the Consortium members.

### FOUNDING MEMBERS

Mr. Andrew Sia, Ace Style Group  
Mr. Pat-Nie Woo, Central Textiles (HK) Ltd.  
Prof. K.W. Yeung, Clothing Industry Training Authority  
Mr. Kenneth Lo, Crystal Group  
Dr. Gordon Yen, Fountain Set (Holding) Ltd.  
Mr. Yeung Chun Fan, Glorious Sun Group Ltd.  
Mr. Stanford Kuo, Gunzetal Ltd.  
Mr. Lam Foo Wah, High Fashion Int'l Management Ltd.  
Ms. Johanna Ho, I Limited  
Mr. Stanley Szeto, Lever Style Inc.  
Mr. Patrick Yeung, Sun Hing Industries Holding Ltd.  
Dr. Harry Lee, TAL Apparel Ltd.

(According to Alphabetical Order of Company)



時裝企業持續發展聯盟  
Sustainable Fashion Business Consortium

入會申請表格  
Membership Application Form

會費 Subscription	<input type="checkbox"/> Individual Company 公司會員: HK\$3,000.00 / 年 year
	<input type="checkbox"/> Association 商會會員: HK\$5,000.00 / 年 year

機構資料 Company Details

機構名稱 Name of Organization :	英文 English	中文 Chinese
業務性質 Nature of Business :		
地址 Address :		
電話 Tel.:	傳真 Fax :	電郵 E-mail :
推薦人 Recommended By: (recommendation from 2 existing members) (需有 2 名現任會員推薦)	1.	2.

聯絡人資料 Contact Person Details

稱號 Title :	<input type="checkbox"/> 教授 Professor	<input type="checkbox"/> 博士 Dr.	<input type="checkbox"/> 先生 Mr.	<input type="checkbox"/> 太太 Mrs.	<input type="checkbox"/> 女士 Ms.
姓名 : Name	英文 English (請先填寫姓氏 Surname first)			中文 Chinese	
電話 Tel. :	傳真 Fax :	電郵 E-mail :			

閣下之個人資料將根據香港之有關法例保密及使用  
Your personal particulars will be used as according to related rules and regulations of Hong Kong

申請人簽署 :  
Applicant's  
Signature

日期  
Date

遞交申請表方法 To submit application form :

- (1) 親身: 可交到時裝企業持續發展聯盟秘書處, 地址: 九龍灣大業街 63 號製衣業訓練局, 時間: 9:00 至 18:00 (查詢: 22636392, 柳小姐)。  
In person: The Secretariat of Sustainable Fashion Business Consortium (SFBC), Address: 63 Tai Yip Street, Kowloon Bay, CITA Building. Time: 9:00 to 18:00. (Inquiry: 22636392 Ms Lau)
- (2) 郵遞: 請連同抬頭寫上「時裝企業持續發展聯盟有限公司」之劃線支票交付並請在支票背面寫上台端之姓名及聯絡電話, 勿付期票或郵寄現金。  
By mail: Attach a crossed cheque payable to "Sustainable Fashion Business Consortium Ltd." and write your name and contact no. on the back of the cheque. Please do not send post-dated cheque nor cash.

會方填寫 Office use only	姓名 Name	簽名 Initial	日期 Date
接收申請 Application received by			
會費收訖 Payment received by			
會藉批核 Approved by			
証件簽發 Membership Certificate issued by			
金額 Amount : HK\$	<input type="checkbox"/> 現金 Cash	<input type="checkbox"/> 支票 Cheque 銀行 Bank : 支票號碼 Cheque No. :	會員編號 Membership No.: